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P R O T O K Ó Ł  Nr XLVI/18 

 

z obrad czterdziestej szóstej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się  

w dniu 28 czerwca 2018 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzyła i 

prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Gabriela Staszkiewicz. Sesja rozpoczęła się 

 o godz.13
00

,  a zakończyła o godz. 16
15

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5.  Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

7. Informacja na temat letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz propozycji 

kulturalnych i sportowych dla mieszkańców i turystów. 

8. Informacja na temat wyników finansowych realizowanych przez Miasto zadań z 

zakresu kultury fizycznej po likwidacji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Cieszynie. Analiza porównawcza po zakończeniu 2017 roku. 

9. Przedstawienie wniosków z realizacji Programu Wspierania Rozwoju Sportu na 

lata 2014 – 2020. 

10. Informacja na temat planów związanych z rewitalizacją Rynku. 
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego jst wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Cieszyna za 2017 rok, 

11.2. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Cieszyna, 

11.3. ustalenia statutu jednostki budżetowej Żłobki Miejskie w Cieszynie, 

11.4. ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobkach Miejskich w 

Cieszynie, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków częściowego i całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat, 

11.5. zmiany uchwały nr XXXVI/383/13 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 

października 2013 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 

terenie gminy Cieszyn oprócz gminnych jednostek budżetowych, 

11.6. regulaminu określającego wysokości stawek dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego dla nauczycieli oraz szczegółowych warunków przyznawania tych 

dodatków i szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw  nauczycielom 

zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych, dla których organem 

jest Gmina Cieszyn, 

11.7. aktualności studium i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 

11.8. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Cieszyna dla obszaru obejmującego wschodnią część 

terenów położonych pomiędzy ul. Gen. J. Hallera a terenami kolei, 
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11.9. przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Cieszyn, 

11.10. planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2018 roku, 

11.11. planu pracy Rady Miejskiej Cieszyna na II półrocze 2018 roku, 

11.12. zmiany uchwały nr XLII/427/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 22 

lutego 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z dworca 

zlokalizowanego w Cieszynie przy ul. Hajduka, 

11.13. zmiany uchwały Nr XLV/478/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 

maja 2018 roku w sprawie zaciągnięcia na warunkach preferencyjnych 

długoterminowej pożyczki ze środków WFOŚiGW w Katowicach z 

przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – etap II”, 

11.14. udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 

11.15. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Cieszyna, 

11.16. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2018 rok, 

11.17. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

 2018 – 2028. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

13. Oświadczenia i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

x  x  x 

 

Przebieg obrad 

 

Ad 1. 

 

Czterdziestą szóstą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady, Pani Gabriela Staszkiewicz. 

W sesji uczestniczyło 18 radnych. Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady 

stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad 2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Radzie Miejskiej pismo Burmistrza Miasta z dnia 19 

czerwca 2018 r. w którym wnioskuje o usunięcie z planu pracy Rady Miejskiej w miesiącu 

czerwcu br. podjecie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród. Ten projekt uchwały nie został wprowadzony do 

porządku obrad sesji. 

W piśmie z dnia 27 czerwca br. Burmistrz Miasta wniósł o zdjęcie z porządku obrad XLVI 

sesji Rady Miejskiej projektu uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokości stawek 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego dla nauczycieli oraz szczegółowych warunków 

przyznawania tych dodatków i szczegółowych warunków obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw  nauczycielom 

zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych, dla których organem jest Gmina 

Cieszyn. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Gabriela Staszkiewicz poddała pod głosowanie zdjęcie z 

porządku obrad w/w projektu uchwały. 
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Rada jednogłośnie, 17 głosami za, zdjęła z porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

regulaminu określającego wysokości stawek dodatków do wynagrodzenia zasadniczego dla 

nauczycieli oraz szczegółowych warunków przyznawania tych dodatków i szczegółowych 

warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw  nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych, dla których organem jest Gmina Cieszyn. 

 

Ad 3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż w statutowym terminie nie zgłoszono uwag do 

protokołu z sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 24 maja 2018 r., tym samym 

protokół został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poinformowała Radę, że na dzisiejszej sesji zostanie podpisane 

Porozumienie powołujące do życia Cieszyński Klaster Energii. 

Prezentację na temat Klastra Energii przedstawił p. Daniel Raczkiewicz, specjalista, 

współpracujący z Energetyką Cieszyńską w działaniach przygotowujących do powołania 

Cieszyńskiego Klastra Energii. 

Prezentacja stanowi załącznik do protokołu. 

Porozumienie powołujące do życia Cieszyński Klaster Energii uroczyście podpisali ze strony 

Miasta p. Ryszard Macura Burmistrz Miasta Cieszyna, że strony Energetyki Cieszyńskiej p. 

Damian Hernik Prezes Energetyki Cieszyńskiej Spółka z o.o. 

 

Ad 5. 

 

Andrzej Surzycki Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych zgłoszone w okresie między sesjami. 

Interpelacje, wnioski i zapytania złożyli następujący radni: Czesław Banot, Janina Cichomska 

i Adam Swakoń. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 6. 

 

Janina Cichomska Wiceprzewodnicząca Rady – przedstawiła interpelacje, wnioski i zapytania 

komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

W okresie między sesjami wnioski złożyły Komisja Rewizyjna oraz Komisja Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Janina Cichomska przedstawiła wniosek w imieniu 

wszystkich Klubów Radnych w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

Cieszyna w sprawie części wydatków budżetu Miasta Cieszyna na rok 2019 tzw. budżetu 

obywatelskiego. Uzasadnienie wniosku to kontynuacja praktyki współuczestnictwa 

mieszkańców, mającej na celu zaangażowanie mieszkańców w proces zarządzania miastem. 
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Ad 7. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Informację na temat letniego wypoczynku dzieci i 

młodzieży oraz propozycji kulturalnych i sportowych dla mieszkańców i turystów. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – zabierając głos poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 

zapoznała się z w/w Informacją i nie wnosi do niej uwag. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż szkoda, że szkoły nie proponują zajęć dla dzieci na 

cały okres wakacji. 

 

Ad 8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Informacja na temat wyników finansowych 

realizowanych przez Miasto zadań z zakresu kultury fizycznej po likwidacji Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Cieszynie. Analiza porównawcza po zakończeniu 2017 roku. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – Komisja Oświaty, Kultury i Sportu zapoznała się z przedstawioną 

Informacją nad która przeprowadziła szeroką dyskusję. Przyjęła wyjaśnienia Burmistrza 

Miasta, naczelnika Wydziału Sportu oraz Dyrektora Szkolnego Schroniska Młodzieżowego. 

Komisja nie stwierdziła zmniejszenia kosztów po likwidacji MOSiR-u, ale za to zauważyła 

zwiększenie na szkolenia sportowe. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – stwierdził, że obniżone zostały koszty funkcjonowania 

obiektów sportowych, większe środki przeznaczono na szkolenia , zmniejszono zatrudnienie 

o ok. 30%. 

 

Łukasz Bielski – stwierdził, iż reorganizacja w sporcie idzie w dobrym kierunku, ale jest 

jeszcze wiele do zrobienia. 

 

Ad. 9 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła wnioski z realizacji Programu Wspierania Rozwoju 

Sportu na lata 2014 – 2020, przygotowane przez Burmistrza Miasta. 

Wnioski stanowią załącznik do protokołu. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformowała Radę, że trwa dalsza analiza, dalsza 

praca nad Programem Wspierania Rozwoju Sportu i efekty tych prac będą Radzie 

przedstawiane. 

 

Ad 10. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła informację na temat planów związanych z rewitalizacją 

Rynku. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Bartosz Tyrna – zapytał, czy opracowana została koncepcja rewitalizacji Rynku, która miała 

powstać w terminie do 30 czerwca br. 
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Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki – odpowiedział, że koncepcja została opracowana,  

określa ona kierunki koszty. 

 

Bartosz Tyrna – poprosił, aby Rada mogła zapoznać się z tą koncepcją. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował Radę, że projekt był konsultowany na 

kilku etapach i wyniki tych prac zostaną Radzie przedstawione. Do 30 września br. projekt 

powinien zostać złożony. 

 

Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki – dodał, że wniosek o dofinansowanie projektu będzie 

złożony w marcu 2019 roku. 

 

Bartosz Tyrna – zaproponował, aby Rada Miejska umieściła w planie pracy na II półrocze 

2018 roku w miesiącu sierpniu prezentacje koncepcji rewitalizacji Rynku w Cieszynie.  

 

Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki – na pytania dot. kosztów odpowiedział, że szacowany 

koszt rewitalizacji Rynku to 6.400 tys. zł. Cały projekt transgraniczny obejmuje Rynek, 

Zamkową 1 i ulicę Głęboką. 

 

Po wyczerpaniu tematu radny Bolesław Zemła złożył wniosek o ogłoszenie przerwy, przed 

przystąpieniem do podejmowania uchwał, na krótkie posiedzenie Komisji Finansów. 

 

Gabriela Staszkiewicz – ogłosiła 20-minutową przerwę. 

 

Po przerwie 
 

Ad 11.1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego jst wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Cieszyna 

za 2017 rok. 

Zapytała Burmistrza Miasta, czy chciałby coś dodać w tej kwestii. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, nie, dziękuję. 

 

Bolesław Zemła – w imieniu Komisji Finansów przedstawił pozytywna opinię do 

przedłożonego przez Burmistrza Miasta Sprawozdania z wykonania budżetu.  

 

Krzysztof Herok – przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów do Sprawozdania oraz 

poinformował, że Sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Katowicach. 

 

Gabriela Staszkiewicz – wobec braku innych głosów w dyskusji poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego jst 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Cieszyna za 2017 rok głosowało 17 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego jst wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Cieszyna 

za 2017 rok została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Cieszyna. 

 

Krzysztof Herok – przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta, który otrzymał pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Po rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Cieszyna wraz z 

opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, sprawozdania finansowego 

oraz informacji o stanie mienia komunalnego, wnioskuje do Rady Miejskiej Cieszyna o 

udzielenie Burmistrzowi Miasta Cieszyna absolutorium za rok 2017. 

 

Bolesław Zemła – w imieniu Komisji Finansów poinformował Radę, że Komisja 

opowiedziała się za udzieleniem Burmistrzowi Miasta absolutorium. 

 

Marek Szczypka – Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych opowiedziała się za udzieleniem 

absolutorium Burmistrzowi Miasta. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki nie wniosła uwag do tego projektu 

uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – Komisja Oświaty jest za udzieleniem Burmistrzowi Miasta absolutorium. 

 

Krzysztof Wantulok – Komisja Gospodarki Komunalnej jest za udzieleniem Burmistrzowi Miasta 

absolutorium. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Cieszyna 

głosowało 17 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Cieszyna została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – podziękował Radzie Miejskiej za udzielenie 

absolutorium, traktując je jako wotum zaufania. 

 

Ad 11.3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II  uchwały w sprawie ustalenia Statutu 

jednostki budżetowej Żłobki Miejskie w Cieszynie. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt II uchwały. 
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Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia Statutu jednostki budżetowej Żłobki Miejskie 

głosowało 17 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie ustalenia Statutu jednostki 

budżetowej Żłobki Miejskie w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.4. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

pobyt dziecka w Żłobkach Miejskich w Cieszynie, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty 

za wyżywienie oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował, że również w tym przypadku obowiązuje 

projekt II, w którym nastąpiła korekta podstawy prawnej ze względu na zmianę publikatora 

oraz to, że uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2019 roku, zgodnie z oczekiwaniem 

Rady Miejskiej. 

 

Marek Szczypka – przedstawił projekt Stanowiska w sprawie finansowania opieki 

zapewnianej w żłobkach i klubach dzieciom spoza gminy Cieszyn wypracowany na 

posiedzeniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Projekt ten mówi m.in., że Rada Miejska 

Cieszyna doceniając rolę opieki nad dzieckiem do lat trzech jako istotnego ogniwa rozwoju 

Miasta Cieszyna i gmin Śląska Cieszyńskiego za celowe uznaje utrzymanie opłat za pobyt 

dziecka w Żłobkach Miejskich oraz dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub 

klubu dziecięce na terenie gminy Cieszyn do końca 2018 roku na dotychczasowych 

warunkach, również dla dzieci spoza Cieszyna. Zwrócił się do Rady Miejskiej o przyjęcie 

takiego Stanowiska. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt Stanowiska pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem stanowiska w sprawie finansowania opieki zapewnianej w żłobkach i klubach 

dzieciom spoza gminy Cieszyn głosowało 17 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że Stanowisko zostało przez Radę podjęte. 

 

Bartosz Tyrna – zgodnie z obowiązującą uchwałą posiłki w żłobkach mogą maksymalnie 

kosztować 7 zł, a kosztują 5 zł, dzisiaj proponuje się zwiększenie do 9 zł. Poprosił o 

wyjaśnienie tej sytuacji. Druga rzecz dotyczy organizacji sposobu poboru opłat za dzieci, 

które są spoza gminy Cieszyn. Jego zdaniem nie ma sensu podnoszenie opłat dla dzieci spoza 

Cieszyna bo rocznie kosztuje to Cieszyn 300 tys. zł. Zmniejszenie się ilości dzieci w żłobkach 

nie zmniejszy kosztów utrzymania ponieważ część ruchoma, dotycząca posiłków ma 

niewielkie znaczenie w budżecie jednostki. Rada co roku głosuje budżet Miasta Cieszyna, w 

którym zakłada dopłatę do systemu edukacji, do szkół dla których Gmina jest organem 

prowadzącym. Tam nikt się nie zastanawia, a są to kwoty wielokrotnie wyższe, nad tym, że 

finansuje się również dzieci spoza miasta Cieszyna. Środki przekazywane z budżetu 

centralnego pozwalają na pokrycie niecałe 60% kosztów systemu edukacji. Następnie 

stwierdził, iż nie wie skąd takie intensywne działania na rzecz ograniczenia dopłat do 

żłobków prywatnych, a jest to kilkanaście tysięcy złotych w skali roku. Kwota ta w budżecie 

Miasta na znaczenie marginalne ale pozwala na utrzymanie się na rynku podmiotów, które 

świadczą te usługi. 
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Ariana Krukowska-Stuchlik Dyrektor Żłobków Miejskich – odnosząc się do kwestii opłat 

wyjaśniła, że obecnie max stawka wynosi 7 zł, rodzice ponoszą opłaty w wysokości 5 zł. Tak 

wychodzi z wyliczeń, ale te wyliczenia pokazują też, że trzeba będzie podnieść tę opłatę. Ze 

względu na to, że coraz więcej jest dzieci o specjalnych wymogach żywieniowych proponuje 

się ustalenie max stawki w wysokości 9 zł. i w tym momencie 7 zł nie pozwoli zabezpieczyć 

tych potrzeb. Cena posiłków ustalana jest na podstawie wartości wkładu do kotła. Dodała, że 

w żłobkach prywatnych stawka ta wynosi 11 zł. 9 zł jest to próg, który zgodnie z wymogami 

prawa musi określić Rada Miejska. Na ten moment rodzice płacą stawkę uśrednioną, chyba, 

że zgłosi się dziecko, które ma bardzo restrykcyjną dietę i dla którego trzeba będzie kupować 

bardzo drogie produkty to istnieje możliwość ustalenia stawki indywidualnej. 

Prawdopodobnie od września br. trzeba będzie zamiast 5 zł podnieść stawkę do 6 zł z uwagi 

na wzrost kosztów produktów. 

 

Bartosz Tyrna – poprosił o wyjaśnienie dlaczego w uchwale proponuje się ustalić stawkę 9 zł. 

 

Burmistrz Miasta – odpowiedział, że jeśli ustala się maksymalny próg to nie oznacza to, że 

ten próg musi zostać osiągnięty. Dotychczasowa praktyka żłobków miejskich była taka, że nie 

osiągano  maksymalnego. Chodzi o to żeby dyrektorzy jednostek mogli tak dysponować 

środkami finansowymi żeby te zadania mogły być finansowane w realnych kosztach. 

Ostateczna stawka będzie zależeć od ceny produktów, które trzeba zakupić. Z punktu 

widzenia przepisów ewentualnych zysków nie można przeznaczyć na inne cele 

funkcjonowania żłobka. 

 

Remigiusz Jankowski – dodał, że dyrektorzy jednostek finansowanych z budżetu Miasta nie 

mają prawa żądać więcej niż wynika to z kalkulacji. Rodzie finansują tylko wkład do kotła, a 

pozostałe koszty muszą być po stronie miasta. 

 

Bolesław Zemła – zapytał, czy organizowane są przetargi na zakup żywności oraz czy 

pracownicy żłobków kupują w żłobkach obiady. 

 

Ariana Krukowska-Stuchlik – odpowiedziała, że w ramach ustawy o zamówieniach 

publicznych prowadzone są zapytania ofertowe i w ramach przetargu została wyłoniona 

firma, która dostarcza produkty. Pracownicy żłobków mogą kupować obiady, cena obiadu 

wynosi 5,50 zł. 

 

Burmistrz Miasta - poinformował, że z budżetu Miasta rocznie wydawana jest kwota 490 tys. 

zł, które wydawane jest na dofinansowanie pobyt dzieci spoza gminy Cieszyn w żłobkach 

publicznych i niepublicznych. W przypadku żłobków publicznych jest to kwota ok. 420 tys. 

zł. Chodzi o to, żeby każdy finansował to co należy do jego obowiązków. W przypadku szkół 

zastanawiają się jak wygląda kwestia dzieci spoza gminy Cieszyn. Przez wiele lat w tym i 

innych obszarach Miasto Cieszyn prowadzi otwartą politykę, która ma szereg plusów. Jeśli 

jednak wymagałoby to stworzenia szczególnych warunków czyli np. zatrudnienia 

dodatkowego nauczyciela to dyrektorzy szkół wiedzą, że nie powinni podejmować tego typu 

decyzji. Jeżeli są to dzieci spoza gminy Cieszyn, które uzupełniają klasę 21 osobową do klasy 

24 osobowej to Miasto tylko z tego odnosi korzyść bo przy tych samych kosztach jest 

dodatkowa subwencja dla 4 uczniów.  

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie.  
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Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobkach 

Miejskich w Cieszynie, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat głosowało 16 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 radnych. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 

dziecka w Żłobkach Miejskich w Cieszynie, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat 

została przez Radę podjęta.  

 

Ad 11.5. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt III uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXVI/383/13 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 października 2013 r. w sprawie wysokości 

i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub 

kluby dziecięce na terenie gminy Cieszyn prócz gminnych jednostek budżetowych. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował, że w projekcie III uchwały 

zaproponowano wejście w życie uchwały z dniem 1 stycznia 2019 roku 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt III uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt III uchwały. 
 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/383/13 Rady Miejskiej 

Cieszyna z dnia 24 października 2013 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 

terenie gminy Cieszyn prócz gminnych jednostek budżetowych głosowało 16 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXVI/383/13 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 października 2013 r. w sprawie wysokości 

i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub 

kluby dziecięce na terenie gminy Cieszyn prócz gminnych jednostek budżetowych została 

przez Radę podjęta. 

 

Ad 11.6. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie aktualności studium i 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała Radę, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków 

zapoznała się i bardzo szeroko omówiła projekt uchwały oraz zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie aktualności studium i miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie aktualności studium i 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 11.7. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna dla 

obszaru obejmującego wschodnią część terenów położonych pomiędzy ul. Gen. J. Hallera a 

terenami kolei. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała Radę, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna dla obszaru obejmującego wschodnią 

część terenów położonych pomiędzy ul. Gen. J. Hallera a terenami kolei głosowało 18 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna dla obszaru 

obejmującego wschodnią część terenów położonych pomiędzy ul. Gen. J. Hallera a terenami 

kolei została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11. 8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Cieszyn. 

 

Burmistrz Miasta – zgłosił do tego projektu uchwały autopoprawkę polegająca na zmianie 

publikatora ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków  

oraz niektórych innych ustaw na Dziennik Ustaw z 2018 roku, poz. 1152. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował Radę, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska po wysłuchaniu przedstawicieli spółek pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Cieszyn głosowało 18 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna dla obszaru 

obejmującego wschodnią część terenów położonych pomiędzy ul. Gen. J. Hallera a terenami 

kolei została przez Radę podjęta jednogłośnie. 
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Ad 11.9. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na II półrocze 2018 roku. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad tym projektem. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2018 roku  

głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na II półrocze 2018 roku została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.10. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej 

na II półrocze 2018 roku. 

 

Bartosz Tyrna – zaproponował wprowadzenie do planu pracy Rady, w miesiącu wrześniu, 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla Śródmieścia Cieszyna. O sporządzenie tego planu 

Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków wnioskowała już niejednokrotnie. 

 

Irena Kwaśny – dodała, że Komisja otrzymała w tej sprawie szeroką informację, ale oczekuje 

na formalną odpowiedź 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – stwierdził, że odpowiedź na wniosek Komisji 

Urbanistyki w sprawie planu dla Śródmieścia była formalna i wyjaśnia wiele aspektów. 

Zaproponował, aby z decyzją o przystąpieniu do opracowania planu poczekać do czasu kiedy 

Radzie zostanie przedstawiony plan realizacji planów miejscowych. Na podstawie tej analizy 

będzie można stwierdzić, które plany miejscowe, dla których obszarów, miałyby powstać 

jako pierwsze ze względu na konkretne potrzeby. 

 

Irena Kwaśny – zapytała, kiedy taka informacja wpłynie do Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że we wrześniu br., wtedy Rada mogłaby 

zdecydować o kolejności opracowywania planów miejscowych. 

 

Bartosz Tyrna -  zaproponował, aby Rada Miejska w miesiącu sierpniu zapoznała się nie tylko 

z koncepcją rewitalizacji Rynku, ale całego terenu obejmującego ulice Głęboką i wokół 

Mostu Przyjaźni. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zauważyła, że w propozycjach do planu pracy Rady Miejskiej nie 

pojawiła się Polityka Senioralna, a wcześniej była proponowana na wrzesień br. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że w kwestii Polityki Senioralnej trwają 

bardzo zaawansowane i praktycznie jest ona już przygotowana. W sierpniu będzie można 

przedstawić założenia do Polityki Senioralnej. 
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Gabriela Staszkiewicz – zaproponowała, aby w miesiącu październiku została przedstawiona 

informacja na temat projektów priorytetowych dla Klastra Energii w Cieszynie. 

 

Wiesław Kluz – zaproponował, aby w miesiącu sierpniu znalazł się projekt uchwały w 

sprawie budżetu obywatelskiego Miasta Cieszyna. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zaproponował przeniesienie z sierpnia na wrzesień 

informacji przedstawicieli Miasta z działalności spółek z udziałem majątku Miasta i 

związków międzygminnych, w których Miasto uczestniczy. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że wszystkie wyżej zgłoszone propozycje zostały 

wprowadzone do projektu uchwały i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2018 roku  

głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na II 

półrocze 2018 roku została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.11. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XLV/427/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia22 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za 

korzystanie z dworca zlokalizowanego przy ul. Hajduka w Cieszynie. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali 

rozszerzone uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej również 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/427/18 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia22 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z dworca zlokalizowanego 

przy ul. Hajduka w Cieszynie głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XLV/427/18 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia22 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z 

dworca zlokalizowanego przy ul. Hajduka w Cieszynie została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 11.12. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLV/478/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 maja 2018 roku w sprawie zaciągnięcia na 
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warunkach preferencyjnych długoterminowej pożyczki ze środków WFOŚiGW w 

Katowicach z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – etap II”. 

Bolesław Zemła – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej również 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/478/18 Rady Miejskiej Cieszyna 

z dnia 24 maja 2018 roku w sprawie zaciągnięcia na warunkach preferencyjnych 

długoterminowej pożyczki ze środków WFOŚiGW w Katowicach z przeznaczeniem na 

dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Likwidacja niskiej emisji w 

Śródmieściu Cieszyna – etap II” głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/478/18 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 maja 2018 roku w sprawie zaciągnięcia na warunkach 

preferencyjnych długoterminowej pożyczki ze środków WFOŚiGW w Katowicach z 

przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Likwidacja niskiej 

emisji w Śródmieściu Cieszyna – etap II” została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.13. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

 

Bolesław Zemła – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej również 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Cieszyńskiemu została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.14. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrzowi Miasta Cieszyna. 
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Bolesław Zemła – poinformował, że Komisja Finansów negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Piotr Tomica – zabierając głos stwierdził, że na dzisiejszej sesji Rada udzieliła Burmistrzowi 

jednogłośnie absolutorium pojawia się wobec tego pytanie na jakiej podstawie Rada miałaby 

obniżyć Burmistrzowi wynagrodzenie. Nic nie wydarzyło się takiego żeby podjąć uchwałę o 

obniżce wynagrodzenia. W jego ocenie Rozporządzenie Rady Ministrów jest aktem 

politycznym i w związku z tym będzie głosował przeciwko tej uchwale. Zwrócił się do Rady 

Miejskiej o nie przegłosowanie uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poinformowała Radę, że na podstawie Regulaminu Wynagradzania 

pracowników Urzędu Miejskiego w Cieszynie do wynagrodzenia Burmistrza Miasta został 

wprowadzony dodatek za wysługę lat. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Cieszyna 

głosowało 0 radnych, przeciw – 18, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Miasta Cieszyna nie została podjęta. 

 

Ad 11. 14. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 

rok 2018. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów do projektu uchwały. 

 

Bartosz Tyrna – poprosił o uzasadnienie zwiększenia wydatków na zakup terenu Spółdzielni 

„LAS” o 280 tys. zł. Następnie zapytał o rozstrzyganie przetargów na inwestycje 

infrastrukturalne, czy planowane są zmiany kwoty na te inwestycje w związku z tym, iż nie 

udaje się rozstrzygać przetargów oraz w jaki sposób można odnieść to, że nie można 

realizować tych inwestycji z braku środków do tego, że planowane jest znaczące zwiększenie 

wydatków na inne zdania, które znalazły się w proponowanej zmianie budżetu. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – wyjaśnił, że wzrost środków na zakup nieruchomości po 

byłej fabryce „LAS” wynika stąd, iż w I projekcie zmiany budżetu zaplanowano kwotę 

drugiej licytacji. Odnosząc się do kwestii przetargów odpowiedział, że większość przetargów 

udaje się rozstrzygać, choć nie wszystkie i dlatego nie musi się zwracać do Rady Miejskiej o 

dodatkowe środki. Na ten moment Miasto nie wycofuje się z żadnego przedsięwzięcia. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Aleksander Cierniak – dodał, że pierwotnie przewidziano 4/3 kwoty 

licytacji, dzisiaj proponuje się zabezpieczenie pełnej kwoty, ale Miasto będzie licytować tak, 

by uzyskać jak najmniejszą kwotę zakupu. 

 

Remigiusz Jankowski – zabierając głos w imieniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

powiedział, że Komisja popiera wprowadzenie do budżetu Miasta zwiększonej kwoty na 

Jubileusz 100.lecia odzyskania przez Polskę niepodległości. 
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Gabriela Staszkiewicz – odniosła się do kwestii planowanego wydatkowania 36 tys. zł na 

budowę Grobu Dzieci Utraconych. Stwierdziła, że nie dyskutuje się z potrzebą budowy 

Grobu, ale proponuje się, aby zwrócić się do ościennych gmin o udział finansowy w tej 

inwestycji ponieważ będą tam pochowane dzieci nie tylko z Cieszyna. Wniosek w tej sprawie 

zostanie do Burmistrza Miasta złożony. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji poddała projekt II uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2018 głosowało 15 

radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna 

na rok 2018 została podjęta. 

 

Ad 11.15. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2028. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – wyjaśnił, że projekt II uchwały wynika ze zmian 

wprowadzonych do budżetu Miasta. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt II uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Miasta 

Cieszyna na lata 2018 – 2028  głosowało 15 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2018 - 2028 została podjęta. 

 

Ad 12. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w 

okresie od 11 maja do 15 czerwca 2018 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad Sprawozdaniem. 

 

Ad 13. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zapytała radnych, czy ktoś z radnych chciałby wygłosić 

oświadczenie. Oświadczeń nie wygłoszono. 

Następnie Przewodnicząca zapoznała Radę z korespondencją, która wpłynęła do Rady w 

okresie między sesjami; 

1. Do rady Miejskiej wpłynęła uchwała Rady Powiatu Cieszyńskiego z dnia 28 czerwca 

2018 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/337/02 Rady Powiatu Cieszyńskiego z 

dnia 28 czerwca 2002 roku w sprawie podziału powiatu na okręgi wyborcze do rady 

powiatu, nadania im numerów, ustalenia granic oraz liczby radnych wybieranych w 

okręgu wyborczym wraz z informacją dotyczącą sposobu wniesienia skargi. 

Z informacji tej wynika, że dla okręgu wyborczego Nr 1 Cieszyn liczba radnych wybieranych 

w okręgu wynosi 5, czyli zmniejszyła się o 1. 
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2. Poseł na Sejm RP p. Małgorzata Pępek  złożyła na ręce Przewodniczącej Rady 

Miejskiej Cieszyna życzenia z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego. 

3. Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego poinformowało, że udzieliło 

Klasztorowi Braci Mniejszych Franciszkanom w Cieszynie dotacji w wysokości 

150.000,00 zł przeznaczonych na konserwację ołtarza głównego, ambony i ołtarza 

bocznego. 

4. Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego złożyła wniosek dot. problemu 

finansowania opieki zapewnianej w żłobkach dzieciom spoza Gminy Cieszyn. 

Wniosek ten został skierowany do Komisji Finansów oraz Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych. 

5. Pan Andrzej Łukasiak zwrócił się do Rady Miejskiej z prośba o usunięcie kamieni 

wysypanych na ścieżkach, którymi prowadzi trasa biegu parkrun. Odpowiedzi udzielił 

Burmistrz Miasta pismem z dnia 7 czerwca w którym informuje, że prowadzone są 

rozmowy z firmami zewnętrznymi w celu opracowania najlepszej metody poprawy 

stanu ścieżek w parku pod Wałką. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że z rewizytą do Pucka, miasta 

partnerskiego Cieszyna wyjeżdżają radni Irena Kwaśny, Remigiusz Jankowski i Marek 

Szczypka. 

 

Krzysztof Herok – nawiązując do informacji na temat letniego wypoczynku dzieci i 

młodzieży poprosił o uzupełnienie rozdz. II pkt. 8 (organizacje pozarządowe i parafie) o 

podanie ile wynosi dofinansowanie na jedno dziecko. 

Następnie dodał, że cieszy go podpisanie umowy „Klaster Energii” i ma nadzieję, że nie 

podzieli on losu „Międzygminnej Strefy Gospodarczej”. 

 

Wiesław Kluz – zwrócili się do niego mieszkańcy Cieszyna, aby na przyszłorocznym 

„Święcie Trzech Braci” zaplanować większą liczbę patroli Policji ze względu na pijanych 

młodych ludzi. 

 

Bolesław Zemła – poinformował, że w dniu 2 lipca br. o godz. 15.30 odbędzie się posiedzenie 

doraźnej Komisji ds. budowy i modernizacji istniejących miejsc parkingowych. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował Radę, że powołany zostanie wspólny 

zespół Miasta i Starostwa pod patronatem Starosty, który będzie miał za zadanie 

wypracowanie modelu inwestycji hali sportowej wraz z parkingiem wielopoziomowym. 

Planuje się przedstawienie wypracowanego modelu w sierpniu lub wrześniu br. 

 

Piotr Tomica – poinformował, że złoży wniosek o ufundowanie przez Miasto tablicy 

pamiątkowej prof. Richarda Pipesa i zawieszenie jej na domu przy ul. Michejdy, w którym 

Profesor się urodził. 

 

Czesław Banot – zapytał na jakim etapie jest budowa stadionu sportowego. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że w tej chwili oczekuje się na dokumenty 

ze Starostwa Powiatowego, jest to jeden z etapów uzyskania pozwolenia na budowę. 

Jednocześnie oczekuje się na ogłoszenie konkursu przez Ministerstwo Sportu, w momencie 

kiedy ten konkurs zostanie ogłoszony Miasto będzie gotowe.  
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Ad 14. 

 

Przewodnicząca Rady, p. Gabriela Staszkiewicz zamknęła obrady XLVI sesji Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

  

 

 

Protokołowała:     Przewodnicząca Rady Miejskiej 

    

 

Monika Praski       Gabriela Staszkiewicz 

 

 

 

 

 


